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(Inf. wł.). Od kilku tygodni Zakładem Administracji Mieszkaniami Gminnymi kieruje Dawid
Knych,  mający  doświadczenie  w  zarządzaniu  spółkami  komunalnymi.  Zastąpił  na  tym
stanowisku poprzedniego prezesa Tomasza Pełyńskiego, który przeszedł do innej spółki.

- Przed nowym prezesem ZAMG-u trudne zadanie. Wiemy, że firma ma kiepską sytuację finansową.
Zapewne w pierwszej kolejności nowy szef spółki będzie musiał zredukować koszty jej działalności i
równocześnie przypatrzyć się  nowym możliwościom dochodowym -  przyznaje burmistrz Kłodzka
Michał Piszko: - Wspólnie zastanawiamy się nad tym, aby spółka brała udział np. w sprzątaniu
miasta, oczyszczaniu chodników, utrzymaniu zieleni na terenach gminy. Tym samym moglibyśmy,
jako gmina, w jakiś sposób podreperować ZAMG pieniędzmi, które płacimy komuś innemu.

Sporo do zrobienia spółka gminna ma w kontekście mieszkań komunalnych, ale i wspólnotowych,
jakimi zarządza, a które ucierpiały podczas minionej powodzi. Cała ta sytuacja - niestety - przekłada
się na wcześniejsze przymiarki usamodzielnienia kompleksu Twierdza Kłodzko od 1 stycznia 2025 r.,
będącego częścią ZAMG-u.

- Może pod względem organizacyjnym dałoby się takie rozwiązanie zastosować, ale nie finansowym.
Dlatego rozsądnie jest odłożyć wdrożenie tej koncepcji na jakiś czas - zauważa rozmówca DKL24.PL.
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